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Verslag Madivosa  
Portefeuillehoudersoverleg 

 
Datum :  3 februari 2022 
Aanwezig  : dhr. S. Broersma (voorzitter, Hoorn), dhr. M. Pijl (Drechterland), dhr. D. Luyckx  
  (Enkhuizen),  mw. M. van der Ven  en mw. K. Al Mobayed (Hoorn), dhr. W. Bijman 
     (Koggenland), dhr. D. Kuipers (Medemblik), mw. R. Wiersma-de Faria (Opmeer), 
  mw. L. Groot (Stede Broec),  mw. Y. Swiers en D. Smink (Regioteam    
  Westfriesland) 
Afwezig :  mw. S. Visser-Botman (Drechterland).   

▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂▂ 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering.  
Dhr. Pijl vervangt mw. Visser.   
 
Nagezonden memo:  
Interbestuurlijk toezicht Plan van Aanpak GI 

Vraag aan het Madivosa:  
1. Acties met voorrang voort zetten door:  
 a)  volgens afspraak de jeugdbepaling niet meer te heroverwegen;  
 b) de wijzigingen in het werkproces en het administratieprotocol die n.a.v. de werksessie  
  over de klantreis worden voorgesteld zo spoedig mogelijk uit te voeren in de lokale  
  teams;  
 c) Het uniform werken zoals afgesproken in de contracten bij de regionaal projectleider  
  RGW als verbeterpunt te beleggen. 
2. Instemmen met het organiseren van een bestuurlijk overleg met de wethouders van het RBA 
 en de bestuurders van de partijen van het vierhoeksoverleg Westfriesland in het eerste 
 kwartaal van 2022 over de voortgang van deze afspraken en het plan van aanpak GI.  
 
Aandachtspunten/opmerkingen: 
- Mw. Van der Ven geeft een korte toelichting. Ambtelijk zijn alle gemeente op de hoogte. 
 Toch roept zij de bestuurders op hun organisatie aan te spreken dit met prioriteit op te 
 pakken. Voorkomen moet worden dat Noord-Holland in fase 4 belandt.  
- De verwachting is dat het IBT met een half jaar verlengd wordt.  
 
Besluit: 
- De Madivosa bestuurders stemmen in met de twee gestelde vragen en brengen de te nemen 
 acties extra onder de aandacht in hun eigen organisatie.   
 
2. Verslag vergadering 2 december 2021 

Voorstel: 
1. Vaststellen van het conceptverslag Madivosa 2 december 2021 
2. Vaststellen van het conceptverslag Madivosa/VVRE 2 december 2021 
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Conceptverslag Madivosa/VVRE 2 december 2021 
T.a.v. agendapunt 3 Taskforce Wonen en Zorg: 
- Koggenland toevoegen aan de lijst met gemeenten die bereid zijn de intentie- 
 overeenkomst te ondertekenen.   
- Tevens is dhr. Bijman bereid om hierin een rol te vervullen.  
 
Besluit: 
- Het conceptverslag Madivosa 2 december 2021 ongewijzigd vast te stellen 
- Het conceptverslag Madivosa/VVRE 2 december 2021 met voorgestelde wijziging 
 vast te stellen.  
 

¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 
THEMA: (PASSEND) ONDERWIJS - IKEC  
dossierhouders: Bashara en Van der Ven  

3. IKEC/Integrale bekostiging  
Tevens aanwezig: dhr. J. Korthals en mw. R. Nieuwenhuis (Hoorn)  
Voorstel: 
1. Het team Zorg en Samenleving Hoorn de opdracht te geven om, in afstemming met de 
 regiogemeenten, in april 2022 ter besluitvorming een uitwerking op te leveren betreft: 
 a) Regionale gemeentelijke visie over de integrale samenwerking en bekostiging IKEC; 
 b) Kader gemeentelijke financiering jeugdhulp en kostenverdeling regiogemeenten; 
 c) Inhoudelijk kader inzet gemeentelijke jeugdhulp, te weten aantal fte, richtlijnen, 
  taken, verantwoordelijkheden, (regie)rollen, mandaat;  
 d) Uitwerking wijze van opdrachtverstrekking aan jeugdhulpaanbieder IKEC.  
 
Aandachtspunten/opmerkingen: 
- Dhr. Bashara leidt het agendapunt kort in.  
- Mw. Groot vindt het een goede ontwikkeling maar ook lastig om de vertaling te maken 
 naar de regiogemeenten. Het is nu vooral IKEC Hoorn. En in hoeverre is het speciaal 
 onderwijs in Stede Broec (’t Palet) betrokken?  
 * Dit voorstel is nadrukkelijk een procesafspraak zonder daadwerkelijke invullingen,  
  waarmee een lijn ingezet wordt richting een advies voor de vormgeving.  
 * De ontwikkelingen in het IKEC en ’t Palet verschillen qua stadium. Voorkomen moet  
         worden dat de ontwikkelingen op één van beide scholen afgeremd wordt. 
 Mw. Groot denkt toch dat afstemming noodzakelijk is. Ook is het belangrijk helder te 
 krijgen waar de kinderen vandaan komen. Doelgroepen kunnen verschillen.  
 * Zowel IKEC Hoorn als ’t Palet maken onderdeel uit van Trigoon.  
- Dhr. Luyckx is positief over de ontwikkelingen bij het IKEC maar pleit nadrukkelijk dat de 
 voorziening in het Oosten van Westfriesland (Stede Broec) niet veronachtzaamd wordt. 
 Neem deze mee in het proces om op termijn problemen te voorkomen op inhoud en 
 bekostiging.  
- Dhr. Bijman benadrukt het belang van regionale afstemming en gezamenlijkheid.  
 Koggenland heeft in deze wel een wat afwijkende positie en kritische houding. Kinderen 
    uit Koggenland volgen speciaal (basis)onderwijs in Heerhugowaard en in mindere mate in  
   de eigen regio. 
   
Besluit: 
Met inachtneming van de genoemde aandachtspunten/opmerkingen  
1. Het team Zorg en Samenleving de opdracht te geven om, in afstemming met de 
 regiogemeenten, in april 2022 ter besluitvorming een uitwerking op te leveren betreft: 
 a) Regionale gemeentelijke visie over de integrale samenwerking en bekostiging IKEC; 
 b) Kader gemeentelijke financiering jeugdhulp en kostenverdeling regiogemeenten; 
 c) Inhoudelijk kader inzet gemeentelijke jeugdhulp, te weten aantal fte, richtlijnen, taken, 
  verantwoordelijkheden, (regie)rollen, mandaat;  
 d) Uitwerking wijze van opdrachtverstrekking aan jeugdhulpaanbieder IKEC.  
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TOEGEVOEGD AGENDAPUNT: 
 
Verdeelsleutel NPO Gelden 
(voorstel van dhr. Bashara en mw. Van der Ven) 
Tevens aanwezig: dhr. J. Korthals (Hoorn)  
 
Aan het Madivosa wordt gevraagd: 
- De kosten van het regionaal (bestedings)plan NPO 2021-2023 in regionaal verband te 
 verdelen op basis van percentage gebaseerd op de inkomsten vanuit de Specifieke 
 doeluitkering (SPUK) Nationaal Programma Onderwijs (NPO). 
 
Aandachtspunten/opmerkingen: 
- Dhr. Bashara leidt het agendapunt kort in. Over de verdeelsleutel is enige onduidelijkheid  
    ontstaan. 
- Dhr. Pijl vindt dit een logisch en rechtvaardige verdeling.  
- Dhr. Bijman, dhr. Kuipers en mw. Groot sluiten zich hierbij aan. Deze oplossing doet recht 
 aan de regionale solidariteit, en voorkomt dubbele kosten voor gemeenten die geen VO-
 scholen hebben. 
- Mw. Van der Ven pleit voor een evenwichtige verdeelsleutel in de breedte. Dit voorkomt 
 ad-hoc en willekeurige afspraken in de toekomst.  
 *  Mw. Groot benadrukt de specifieke situatie rondom deze middelen. Deze is h.i. niet  
  vergelijkbaar met andere regionale zaken. ‘ 
 
Besluit: 
- De Madivosa bestuurders stemmen in met de verdeling van de kosten van het regionaal 
 (bestedings)plan NPO 2021-2023 op basis van percentage gebaseerd op de inkomsten 
 vanuit de Specifieke doeluitkering (SPUK) Nationaal Programma Onderwijs (NPO).  
  

¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 
THEMA: MAATSCHAPPELIJKE OPVANG, BESCHERMD WONEN EN VERWARDE PERSONEN    
     (KWETSBARE PERSONEN)  
Dossierhouders: Al Mobayed en Wiersma-de Faria 

4. Regionale rapportage kwetsbare inwoners 2e helft 2021  
Tevens aanwezig: mw. D. van Diepen (Hoorn) 
Voorstel: 
1. Kennis te nemen van de regionale rapportage kwetsbare inwoners (MO-Vb-OGGz en 
 BW) 2e helft 2021 conform de regionale samenwerkingsafspraken.  
2. In te stemmen met het versturen van een raadsinformatiebrief aan de 7 Westfriese 
 gemeenteraden met de rapportage als bijlage.  
 
Aandachtspunten/opmerkingen: 
- Geen opmerkingen.  
 
Besluit: 
- Kennis te nemen van de regionale rapportage kwetsbare inwoners (MO-Vb-OGGz en BW) 
 2e helft 2021 conform de regionale samenwerkingsafspraken.  
- In te stemmen met het versturen van een raadsinformatiebrief aan de 7 Westfriese 
 gemeenteraden met de rapportage als bijlage.  
 

5. Samenwerkingsovereenkomst kwetsbare inwoners  
 
Voorstel: 
1. Kennis te nemen van het vijfluik, het bestuurlijk memo en de voorgestelde 
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 samenwerkingsovereenkomst.  
2. In het Madivosa een eerste reactie op de samenwerkingsovereenkomst te geven en aan 
 de hand van de uitgangspunten in het bestuurlijk memo weer te geven waar nog 
 eventuele aandachtspunten of zaken ter uitwerking, aanscherping of concretisering liggen.  
3. Er mee in te stemmen dat de uitkomsten van de bespreking in het Madivosa worden 
 verwerkt in de definitieve versie van de samenwerkingsovereenkomst. Deze wordt op  
 3 maart ter ondertekening aan het Madivosa aangeboden.  
 
Aandachtspunten/opmerkingen: 
- Ook ligt de vraag voor wie verantwoordelijk is voor de inkoop, Hoorn of de 
 Netwerkorganisatie.  
- Mw. Al Mobayed geeft een toelichting. De bestuurlijke trekkers hebben de behoefte dit  
 bestuurlijk in Madivosa-verband met elkaar te bespreken.  
 Belangrijk is dat de uitvoering goed georganiseerd wordt, ook voor de betrokken  
 instellingen en de inhoud van de samenwerkingsovereenkomst. Er is nu een discussie 
 ontstaan, waarin de bestuurlijke trekkers MO/BW bij de ontwikkeling van de 
 netwerkorganisatie onvoldoende zijn meegenomen. 
 De bestuurlijke trekkers gaan uit van uitvoering door de centrumgemeente tot de nieuwe 
 contractperiode, 1 januari 2023. Er is geen aanleiding voor om het anders te doen. De 
 raden zijn vanaf het begin meegenomen over de veranderingen in de wet. In 2023 wordt 
 mogelijk de verdeling anders, maar er blijven regionale budgetten.   
- Afgesproken wordt in deze vergadering bestuurlijk van mening te wisselen hierover.  
 Genoemde aandachtspunten: 
 * Een eensluidend advies van de stuurgroep MO/BW 
 * Er is sprake van verschillende beelden (waar ligt de taak nu en waar zou deze moeten 
  liggen). Hierover het open gesprek voeren inclusief de bestuurlijke trekkers MO/BW.  
  Plooien glad strijken en de ruis wegnemen. 
 * Een goede bestuurlijke overweging is pas mogelijk na een open en transparant advies 
  met inzichten vanuit de centrumgemeente en de Netwerkorganisatie    
  (scenario’s, voor- en nadelen, groeiplanning etc.). Uitgangspunt hierbij moet zijn: een 
  goede organisatie van de uitvoering. En hou rekening met de financiële modellen.  
 * Ook de afdelingshoofden meenemen i.v.m. mogelijke personele consequenties.  
 * Een goede relatie met de netwerkorganisatie als 7 Westfriese gemeenten.  
 * Wellicht is het een optie MO en BW uit elkaar te halen. Maatschappelijke Opvang vindt 
  vrijwel geheel in Hoorn plaats. Beschermd Wonen is regionaal en wordt uitgevoerd  
  door Wmo-instellingen die ook op andere vlakken met de inwoners/gemeenten te  
  maken hebben.  
 * Bij het opzetten van de netwerkorganisatie hebben de colleges vastgesteld: eerst de  
  basis (Jeugd/Wmo), klein houden en uitbreiden als de basis op orde is.  
  Een programma van eisen is niet vastgesteld in de colleges.  
  En is deze basis wel op orde (bijv. contractmanagement, een dashboard)?  
 * Het is van belang volstrekte helderheid te krijgen, m.n. personele inzet en bekostiging.  
 * Dit onderwerp niet bespreken in het RBA. Er is al een overleg, het Madivosa,   
  waar alle bestuurders aan tafel zitten. Voor de zomer moet er meer duidelijkheid zijn  
        hoe we hierin staan. Waarbij de bestuurlijk trekkers goed moeten worden  
        geïnformeerd. 
- De voorzitter concludeert uit de diverse opmerkingen dat inhoudelijke behandeling 
 van het voorstel voor een aantal gemeenten nu niet mogelijk is. Het gevoel is nu geen 
 goed afgewogen besluit te kunnen nemen. Hiervoor is eerst een open en transparant 
 advies nodig met inzichten vanuit de centrumgemeente en de Netwerkorganisatie.  
- De bestuurlijke trekkers van de Netwerkorganisatie (mw. Van der Ven en dhr. Luyckx) 
 gaan eerst in overleg met de ambtelijke opdrachtgevers over wat is de basis, ongeacht 
 MO/BW. In beeld brengen wat er afgesproken is en op basis daarvan verder. Zij zullen de 
 bestuurlijke trekkers MO/BW daarna verder informeren.  
- Voor een inhoudelijk goede afweging is een compleet ambtelijk advies met verschillende 
 argumenten noodzakelijk. 
 
Besluit: 
-   Het voorstel Samenwerkingsovereenkomst kwetsbare inwoners door te schuiven naar de 
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 volgende Madivosa vergadering, inclusief een advies over uitvoering inkoop.  
- De bestuurlijke trekkers van de netwerkorganisatie gaan hiervoor eerst in overleg met de 
 ambtelijke opdrachtgevers en zullen de bestuurlijke trekkers MO/BW meenemen in dat 
 wat besproken is.  
 

¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 
THEMA: (BOVEN)REGIONALE SPECIALISTISCHE JEUGDHULP/JEUGDZORG 
Dossierhouders: Van der Ven, Kuipers en Groot 

6. Toekomstperspectief SPUK 
Tevens aanwezig: mw. M. Siksma (Medemblik) 
Voorstel:  
- In te stemmen met het bovenregionaal gemeentelijk toekomstperspectief 
 JeugdzorgPlus als uitgangspunt voor het beschikbaar stellen van de subsidie t.a.v. SPUK 
 vastgoed transitie JeugdzorgPlus.  
 
Aandachtspunten/opmerkingen: 
- Mw. Van der Ven geeft een toelichting. Er is gezorgd voor aansluiting van Antonius met 
 het Thuis van Noortje en samenhang met de andere jeugdhulpregio’s. Speerpunten zijn 
 o.a. voorkomen van gesloten plaatsingen, gecontroleerd afbouwen en het bevorderen van 
 de uitstroom. Ook zijn een aantal voorwaarden meegenomen waar de transformatievisie 
 aan moet voldoen.  
- Enkhuizen kan instemmen met de volgende kanttekening: in de raad van Enkhuizen is 

destijds een motie aangenomen dat de raden nadrukkelijk zouden moeten worden 
betrokken bij de nieuwe aanbesteding van JeugdzorgPlus.  
De raden zijn via diverse informatiebijeenkomsten wel meegenomen in de ontwikkelingen. 

- Het bovenregionaal gemeentelijk toekomstperspectief en het Vastgoedplan is binnenkort 
openbaar en kan worden gedeeld met de raad.   

 
Besluit: 
- In te stemmen met het bovenregionaal gemeentelijk toekomstperspectief JeugdzorgPlus 

als uitgangspunt voor het beschikbaar stellen van de subsidie t.a.v. SPUK vastgoed 
transitie JeugdzorgPlus.  
 

7. Onderwerp niet openbaar 
Conceptverslag via apart document. 
 
8. Bestuursopdracht één crisisteam Jeugd 
Tevens aanwezig:  mw. R. Nieuwenhuis (Hoorn) 
Voorstel:  
1. Kennis te nemen van definitieve businesscase die door Veilig Thuis NHN en de 
 bovenregionale Integrale Crisisdienst is opgeleverd in fase 2 van de bestuursopdracht 
 één crisisteam Jeugd.  
2. Kennis te nemen van het adviesrapport dat advocatenbureau AKD met betrekking tot 
 de wijze van opdrachtverstrekking (organisatievorm). 
3. In te stemmen met het advies om het besluitvormingsproces voor het toevoegen van 
 de taak aan de GR GGD HN ambtelijk voor te bereiden en de colleges in februari 
 middels een collegevoorstel een principebesluit te laten nemen over: 
 - de te verstrekken opdracht aan de GGD HN (VT); 
 - het indienen van een verzoek bij het Algemeen Bestuur van de GGD HN of de GGD 
  de opdracht kan uitvoeren en onder welke voorwaarden.  
 
Aandachtspunten/opmerkingen: 
- Geen opmerkingen 
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Besluit: 
1. Kennis te nemen van definitieve businesscase die door Veilig Thuis NHN en de 
 bovenregionale Integrale Crisisdienst is opgeleverd in fase 2 van de bestuursopdracht 
 één crisisteam Jeugd.  
2. Kennis te nemen van het adviesrapport dat advocatenbureau AKD met betrekking tot 
 de wijze van opdrachtverstrekking (organisatievorm). 
3. In te stemmen met het advies om het besluitvormingsproces voor het toevoegen van 
 de taak aan de GR GGD HN ambtelijk voor te bereiden en de colleges in februari 
 middels een collegevoorstel een principebesluit te laten nemen over: 
 - de te verstrekken opdracht aan de GGD HN (VT); 
 - het indienen van een verzoek bij het Algemeen Bestuur van de GGD HN of de GGD 
  de opdracht kan uitvoeren en onder welke voorwaarden. 
 

¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 
THEMA: REGIONALE SAMENWERKING WONEN EN ZORG 
Dossierhouders: Visser-Botman en Van der Ven 
9. Taskforce Wonen en Zorg 

 Tevens aanwezig: mw. R. Bruin en mw. J. Arjaans (Hoorn) 
 
 Voorstel: 
 1. In te stemmen met het in de colleges brengen van het collegevoorstel om de   
  intentieverklaring van de Taskforce Wonen en Zorg te ondertekenen; 
 2. In te stemmen met de bestuurlijke vertegenwoordiging van de wethouders mw. S. Visser-
  Botman van de gemeente Drechterland voor zorg en mw. M. van der Ven van de  
  gemeente Hoorn voor wonen voor het onderwerp Taskforce Wonen en Zorg.  
 
 Aandachtspunten/opmerkingen: 
 -  Dhr. Bijman geeft aan namens de KOM-gemeenten graag aan te sluiten bij de   
  overige twee bestuurlijke trekkers, mw. Visser- Botman en mw. Van der Ven.  
 - Dit is akkoord. Een goede vertegenwoordiging vanuit wonen en zorg is belangrijk.   
  Wel graag aandacht voor aansluiten van ambtelijke ondersteuning.  
 - Dhr. Kuipers geeft aan dat Medemblik hiervoor geen ambtelijke ondersteuning   
  beschikbaar heeft.   
 - Afgesproken wordt na de verkiezingen de bestuurlijke vertegenwoordiging breder te  
  bezien. Vooralsnog wordt gestart met de huidige bestuurlijke trekkers.  
 - Zorg Zoals de Westfries het Wil (ZZWW) is inmiddels ook betrokken.  
 
 Besluit: 
 1. In te stemmen met het in de colleges brengen van het collegevoorstel om de   
  intentieverklaring van de Taskforce Wonen en Zorg te ondertekenen; 
 2. In te stemmen met de bestuurlijke vertegenwoordiging van de wethouders mw. S. Visser-
  Botman van de gemeente Drechterland en dhr. W. Bijman van de gemeente Koggenland
  voor zorg en mw. M. van der Ven van de gemeente Hoorn voor wonen voor het   
  onderwerp Taskforce Wonen en Zorg. 
 

¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯¯ 
THEMA: OVERIG 

10. Ingekomen stukken/Mededelingen/Rondvraag  
 
Rondvraag: 
- De Baanbreker 
 * Op verzoek van dhr. Luyckx wordt afgesproken het voortbestaan van de  
  Baanbreker te agenderen in een volgende Madivosa, bij voorkeur met een gedegen 
  voorstel. Mw. Al Mobayed zal hiertoe – in afstemming met dhr. Luyckx – het 
  initiatief nemen en in ieder geval in gesprek gaan. 
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- Vrijwilligerspunt 
 * Mw. Groot refereert aan het pas geopende taalpunt in het ‘t Stadsplein in Stede 
  Broec. Dit is niet conform afspraken en eerdere besluitvorming in de colleges. De 
  afspraak is dat een eerste taalpunt moet worden gesitueerd in een bibliotheek.  
 * Zij verzoekt de bestuurlijke trekkers van bibliotheken en Vrijwilligerspunt/Taalhuis 
  met het Vrijwilligersgesprek in gesprek te gaan over een juiste uitvoering van de 
  besluitvorming in de Westfriese  colleges, en haar bij dit gesprek te betrekken.  
 
- Regionale Raadsledenbijeenkomst 26 februari 2022 
 * Op de agenda staat het Thuis van Noortje.  
 * Het verzoek van de betrokken bestuurders is het regionaal beleidsplan ‘Zorg voor 
  de Jeugd’ tevens te agenderen voor deze bijeenkomst. Betreft integrale  
  samenwerking in de gehele provincie en het is belangrijk om de raden vooraf goed 
  te informeren.  
- IronMan  
 * Dhr. Luyckx vraagt bij de bestuurlijke trekkers voor het vervolg aandacht voor de 
  route.  
 * Dhr. Helling (Hoorn) is portefeuillehouder.   
 
- De voorzitter refereert als laatste kort aan het informeel samenzijn colleges 
 Westfriesland op 4 februari. 
 
- Afgesproken wordt de volgende Madivosa vergadering fysiek te laten plaatsvinden. Er 
 wordt nog gezocht naar een locatie.   
 

11. Sluiting 
Het volgende bestuurlijk overleg Madivosa vindt plaats op 3 maart 2022.  


